

Title (en)

CARRY CASE ASSEMBLY FOR A PORTABLE ELECTRICAL DEVICE.

Title (de)

TRAGEVORRICHTUNG FÜR EIN TRAGBARES ELEKTRISCHES GERÄT.

Title (fr)

ENSEMble ETUI DE TRANSPORT POUR UN DISPOSITIF ELECTRIQUE PORTABLE.

Publication

EP 0554349 A1 19930811 (EN)

Application

EP 91919740 A 19910930

Priority

US 60254590 A 19901024

Abstract (en)

[origin: WO9208293A1] A carry case assembly (100) capable of supplying electrical energy to a portable electrical device (110) is disclosed. The carry case assembly (100) includes a first set of contacts (102) which are electrically connected to battery (202) which is also part of the carry case assembly (100). When a portable electrical device (110) such as a radio is placed in the carry case (100), contacts on the radio mate with the contacts (102) on the carry case. Once the contacts have mated, an electrical connection is formed, and electrical energy flows from the battery (202) to the radio.

Abstract (fr)

On décrit un ensemble étui de transport (100) pouvant fournir de l'énergie électrique à un dispositif électrique portable (110). L'ensemble étui (100) comprend une première série de contacts (102) électriquement connectés à une pile (202) qui fait aussi partie de l'ensemble étui (100). Lorsqu'un dispositif électrique portable (110) tel qu'une radio est placé dans l'étui (100), les contacts situés sur la radio s'accouplent aux contacts (102) de l'étui. Une fois que les contacts se sont accouplés, une connexion électrique est produite et l'énergie électrique passe de la pile (202) à la radio.

IPC 1-7

H04B 1/08; H04B 1/38

IPC 8 full level

H04B 1/034 (2006.01); **H04B 1/08** (2006.01); **H04B 1/38** (2006.01); **H04M 1/02** (2006.01); **H04W 88/02** (2009.01)

CPC (source: EP)

H04B 1/086 (2013.01); **H04B 1/3888** (2013.01); **H04M 1/0262** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9208293 A1 19920514; EP 0554349 A1 19930811; EP 0554349 A4 19931013; JP H06502288 A 19940310; TW 225625 B 19940621

DOCDB simple family (application)

US 9107087 W 19910930; EP 91919740 A 19910930; JP 51826891 A 19910930; TW 80107598 A 19910926